

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
11 DECEMBER 2018

**Tid: 12:00**  
**Plats: Acceptorn**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ERIK JOHANSSON
KASSÖR	OSKAR LIEW
SEKRETERARE	UGNÉ MINIOITÉ
VECKOBLADERIST	TAREK ALHASKIR
KANDIDATANSVARIG	EMELIE BJÖRKMAN
MASTERANSVARIG	OLLE LEXELL
MATANSVARIG	EMELIE SJÖGREN
ÅRSKURSREPRESENTANT	JONAS LAURI

**§1 Mötets öppnande** Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:02.

**§2 Val av justerare** Tarek Alhaskir väljs till justerare.

**§3 Runda Bordet**

- Tarek har lagt upp två föreläsningssanteckningar till två kurser på ftek.
- Jonas var på kursnämnd i matematisk programvara. Helhetsintrycket var bra. Sista året examinatorn har kursen och ersättare är ännu inte bestämd. Ett förslag är Katarina Blom.
- Oskar har bokfört och varit på banken.
- Erik varit på UU och haft möte med Josefin (SAMO) och SO (sociala enhets ordförande) om det att Jana inte vill ta tag i den psykosociala hälsan på sektionen. Erik har även mejlat Lars om Expfys-ändringar.
- Ugné har laddat upp protokoll.
- Emelie S inte gjort så mycket.
- Emelie B varit på kursnämnd och kontaktat alla som inte planerat in kursnämnd. Hon har fått tag i alla, men fått varierande resultat. Emelie har också justerat protokoll.

**§4 Föregående protokoll** Gick igenom föregående protokoll

**§5 Info**

• **Matskrubb**

DP ska fixa en hylla i matskrubben för SNF<sup>TM</sup> där vi kan förvara saker för CP.

- **UU** Man kan som studienämnsmedlem anmäla sig att vara med på Canvas-workshop. Det ska hållas i pedagogik-föreläsning för främst för att inspirera andra föreläsare, men studienämnderna är också välkomna. Erik skickar ut mer information om det. Rasmus Standar (vice Utbildningsenheten) har sammanställt svaren från enkäten om obligatorisk anmälan. Han tror inte det kommer tas bort, men att det nog kommer bli snällare med reglerna. Sedan blev miniräknarbeslutet upprivet och man ska framöver ta med sig egna miniräknare till tentor.

**§6 Pågående kurser**

Allt verkar flyta på i alla årskurser.

**§7 Guldäpplet**

SNF<sup>TM</sup> beslutar att ha deadline för nomineringar till Guldäpplet och Guldkärnan måndag LV1 (21/1-2019). Ugné lägger upp ett till inlägg i FB för att påminna om att nominera och informera om deadline.

**§8 SNF-föreläsning** Nästa SNF-föreläsning hålls imorn (12/12) i GD. Maten ska hämtas upp runt 11. Ugné och Olle hämtar maten. SNF<sup>TM</sup> delar ut maten i GD-foajen.

**§9 Övriga**

- **Expfys** Erik tog upp förslaget om personliga texter till Hellberg och han tror inte att det går att implementera i år på något snyggt sätt. Hellberg tror dock att det går att i år implementera ett system där man anonymt lägger upp att man vill byta partner. Det garanterar inte att man får byta, men det är inte ett problem vi kan lösa till detta år. SNF<sup>TM</sup> ska fundera på en bättre lösning till nästa år.
- **D-buss** Emelie S ska försöka boka bussen för CP LP3 till nästa vecka.

**§10 Nästa möte** Nästa möte blir tisdag den 18 december 12:00.

**§11 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 12:33.

---

Erik Johansson  
Ordförande

---

Ugné Miniötaité  
Sekreterare

---

Tarek Alhaskir  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.